
Jednání Školské rady ZŠ Žďár nad Sázavou, Švermova 4

Kdy: 1.9.2020                                       Kde: ředitelna

Přítomni: Mgr. Eva Kociánová, Mgr. Marek Koudela, Ing. Josef Klement, Pavel Novák, Petr Staněk

Bc. Ilona Machová

Hosté: PaedDr. Jaroslav Ptáček

Program: 

1) Zahájení  - předsedkyně Kociánová přivítala členy ŠR

2) Výroční zpráva - slovo ředitele – seznámil ŠR s výroční zprávou 2019 -2020

Po projednání ŠR schválila výroční zprávu.

Ředitel informoval o počtu dětí přijatých na víceletá gymnázia z 5. ročníku a umístění žáků 9. ročníku na střední školy 
(viz. výroční zpráva)

3) Informace k     výuce a provozu školy  

- předsedkyně Kociánová rozdala členům ŠR vnitřní školní manuál k provozu a výuce naší školy

- seznámila ŠR s počtem tříd pro letošní rok. Zejména třídy 6. roč. - 2 třídy s rozšířenou výukou  matematiky a 3 třídy 
(99 dětí v 6. ročníku)

- provoz školy - kmenové třídy, omezené stěhování žáků do jiných tříd ( hlavně na 2. stupni)- desinfekce

- organizace v jídelně a časový harmonogram

- počet žáků činí 794 (ZŠ Švermova a Zámek)

- COVID 19 – informoval pan ředitel – webové stránky naší školy. Žáci byli seznámeni s opatřeními ve třídách. 
Členové ŠR obdrželi šk. manuál k této situaci.

4) ŠVP – doplňky k     Praktickým činnostem ve třídě 9.B, školní řád  

- seznámila předsedkyně Kociánová ŠR s úpravami Praktických činností ve třídě 9.B – 2 skupiny -  výuka -dílny a volba 
povolání

- ŠVP – učitelé v MS po zjištění výuky v září (opakování)

- zápis o dohodě a úpravě učiva v jednotlivých předmětech

Školní řád

- zavedení třídnických hodin – každý týden ve všech ročnících 1. stupně,   2.stupeň -1xz a 14 dní

5) Různé

 - Ing. Klement seznámil ŠR s finanční pomocí MŠ – 1,3 mil. Kč – pro zakoupení PC techniky na školách

- p. Novák – dotaz k výuce v tomto šk. roce – bude-li upraveno množství látky v jednotlivých předmětech

- p. Staněk – připomínka k vlivu infekčního onemocnění dítěte – kolik % zameškané výuky bude škola tolerovat. Zda 
se budou žáci ze Zámku v 5. ročníku učit informatiku na ZŠ Švermova – ANO

Komerční hodiny tělocvičen a hřiště – jak dezinfikovat

- Ing. Klement – dotaz- fungování školního hřiště – režim provozu – zodpověděl p.ředitel



- p. Novák – dotaz na Svatováclavské dny mezi žďárskými školami – nebude (COVID 19)

- p. ředitel seznámil členy ŠR se zabezpečením personálu školy – 65 učitelů a 25 zaměstnanců

- předsedkyně Kociánová informovala o výuce druhých jazyků na škole – 3 skupiny - němčina

                                                                                                                                   2 skupiny – ruština

Závěr

Domluveno příští jednání ŠR na 28.1.2021 ve 13.30 hod.

Zapsal: Mgr. Marek Koudela


